
ESTRUCTURES D’OBLIGACIÓ 

Podem fer servir l’imperatiu: per donar ordres directes. 

Per ex.:  

 Canvia de feina. 

 Relaxa’t. 

 Apunta’t al gimnàs. 

 Surt amb els amics. 

També podem utilitzar l’estructura: HAVER + DE+ INFINITIU 

Ex.:  

 Has de canviar de feina. 

 Has de relaxar-te. 

 Has d’apuntar-te al gimnàs. 

 Has de sortir amb els amics. 

 

El verb CALDRE + INFINITIU: Cal canviar de feina; cal apuntar-se al gimnàs...  (no et dirigeixes a 

ningú concret). 

El verb CALDRE + QUE+ SUBJUNTIU: Cal que canviïs de feina; cal que t’apuntis al gimnàs... ( així 

sí que et pots dirigir a una persona concreta). 

 

 

SI VOLEM ACONSELLAR... 

Podem fer servir HAVER+ DE+ INFINITIU, però en condicional, perquè suavitza l’obligatorietat. 

Ex.: Hauries de canviar de feina; t’hauries d’apuntar al gimnàs; t’hauries de relaxar... 

I, per últim, també en condicional, l’estructura: ANAR BÉ + INFINITIU 

 

Ex.: T’aniria bé canviar de feina; t’aniria bé apuntar-te al gimnàs... 

 

 

 


